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Tisztelt Képviselő-testület! 
Az előző évben egyeztettünk a községben létesítendő gyalogosátkelőhely szükségességéről és 
annak lehetőségeiről. Az elmúlt időszakban sikerült felkutatni egy tervezőmérnököt, aki vállalja a 
gyalogosátkelőhely tervezésének elvégzését. 
 
Az alábbiakban összefoglalom a jelenlegi helyzetet, és javaslatot teszek a továbblépésre az alábbi 
módon. Amúgy ez a helyszín minden bizonnyal jó lenne, mert a buszos közlekedésít is segítené.

 
 
A másik két helyszínen nem lehetséges: 
 
Itt egy kapubeálló van:

 
 
Itt pedig a kerékpárút miatt nem lehet megcsinálni: 



 
 
A tervező még az alábbi helyet javasolta, de én ezt nem tartom praktikusnak: 
 

 
 
A tervezés díja nagyságrendileg 1,8 millió ft + áfa. 
Tervezőmérnök: Bukovics László (Útvonal Kft.) 
 
Kérem a testületet, hogy döntsön a gyalogosátkelőhely szükségességéről, helyéről és hogy a 
2025-ös költségvetési évben maga a tervezés megvalósításra kerüljön. A kivitelezésről idejéről 
pedig később döntsünk. 
 
 
Hédervár, 2025. január 15. 
Tisztelettel, 
Alcser Norbert 
Önkormányzati képviselő 
 


